
PROTOKÓŁ NR 4/2024-2025 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW W SZKOLE 

PODSTAWOWEJ NR 2 W SUCHYM LESIE 

 

miejsce zebrania: ul. Poziomkowa 11, 62-002 Suchy Las 

data zebrania: 10 grudnia 2024 r. 

przewodnicząca RR: Bernadeta Kosmowska 

 

W zebraniu uczestniczyło 21 osób, z czego dwie reprezentowało dwie klasy, łącznie 

23 głosy, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego 

Protokołu. Stanowi to quorum w pierwszym terminie zebrania, zgodnie z par. 11 

Regulamin RR. 

W zebraniu nie uczestniczył dyrektor szkoły p. Jarosław Krajewski.  

 

I. PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącą 

2. Wnioski o dofinansowanie konkursów 

3. Sprawozdanie skarbnika RR, w szczególności dotyczące wpłat na RR. 

4. Bal ósmoklasisty 

5. Wolontariat 

6. Balik, dyskoteka 

7. Wolne głosy i wnioski 

 

ad 1. Zebranie otworzyła Przewodnicząca RR p. Bernadeta Kosmowska 

 

ad 2. Wnioski o dofinansowania  

Prośba skierowana na ręce Przewodniczącej o dofinansowanie dwóch konkursów  

1. Wniosek od p. Anny Wawrzyniak - konkurs dot. wykonania kalendarza 

adwentowego, w którym poszczególne okienka kalendarza będą zawierały 

ciekawostki i zadania w języku angielskim, kwota dofinansowania 300 złotych. 

2. Wniosek od p. Katarzyny Jaskulskiej - dofinansowanie konkursu, który 

odbywa się w marcu w świetlicy szkolnej, kwota dofinansowania 200 zł. 

 

Członkowie RR podjęli decyzję o wsparciu inicjatyw. Głosowało 23 członków 

(wszyscy za). 

 

 

ad 3. Skarbnik RR p. Agata Bergander przekazał informacje o obecnym stanie konta 

RR oraz przekazała do wglądu wszystkim członkom RR listę z wpłatami składek 

poszczególnych klas na RR. 

ad 4. Przekazano informację, że RR sfinansuje tablo. 

 

ad 5. Balik i dyskoteka 

Balik 1-2 klas odbędzie się w  ostatni piątek przed feriami (17 stycznia 2025 r.) w 



budynku przy ul. Konwaliowej. Bal poprowadzi i zadba o wszystkie sprzęty, 

oświetlenie itp. p. Waldek (pracownik szkoły na ul. Konwaliowej). Członkowie RR 

podjęli decyzję o wsparciu finansowania baliku. Głosowało 23 członków (wszyscy 

za). Klasy trzecie będą miały balik na ul. Poziomkowej.16 stycznia odbędzie się 

również dyskoteka dla klas 4-6 i 7-8 przy ul. Poziomkowej. 

Strojenie szkoły przed zabawą karnawałową będzie okazją do zdobycia godzin w 

ramach wolontariatu. 

 

ad 6. Wolne głosy i wnioski: 

1. Zmiany w dostępie do rachunku bankowego, żeby były upoważnione osoby z 

aktualnego składu prezydium, informację przekazała Skarbnik RR p. Agata 

Bergander. Ponadto Skarbnik przekazała informację, że RR ma dwa konta, 

jedno z nich było kontem pomocniczym, prośba o zamknięcie tego nie 

używanego. Członkowie RR podjęli decyzję o zamknięciu nieużywanego 

konta. Głosowało 23 członków (wszyscy za) 

2. Po Mikołaju zostały lizaki (150 szt.), ustalono, że zostaną przekazane do 

biblioteki. 

3. Protokoły ze spotkań RR są sporządzane, dostępne są już na stronie z 

września i października. 

4. Dni wolne od zajęć - brak przejrzystości co do działania świetlicy - czasem 

brak informacji ze strony szkoły. Nie było informacji w ogłoszeniach na 

Librusie. Przewodnicząca dowie się w czym tkwi problem, czy w kwestii 

administracji Librusa.  

5. Dystrybutory wody - ten do góry na ul. Poziomkowej, będzie też drugi, a dla 

Konwaliowej będzie w każdej klasie.  

6. Zastępca Przewodniczącej p. Katarzyna Czerniewicz przyznała, że zgłosiła p. 

dyrektor Orłowskiej, że osoby z zajęć płatnych dodatkowych mają zwracać 

uwagę na bezpieczeństwo dzieci przy odbieraniu, żeby było weryfikowane, 

czy odbierają je osoby uprawnione. Jeśli widzimy, że nadal są jakieś 

niedociągnięcia w tej kwestii, to proszono o zgłaszanie. 

7. Ustalenie kolejnego terminu spotkania - 4 luty 2025 r. 

8. Dzień Dziecka - dyrekcja ma pomysł na jego formę i kształt. Plan zostanie 

przedstawiony na kolejnym zebraniu. Pomysł zrobienia ankiety na Dzień 

Dziecka wśród uczniów 4-8 klasy. Propozycja kupienia zestawu “escape 

room” dla każdej klasy. Propozycja rozmowy wychowawcy z klasą w czasie 

godziny wychowawczej, żeby dzieci wypowiedziały się, co chciałyby robić w 

Dniu Dziecka, jakie miałyby to być dla nich atrakcje. Przewodniczący klas 

mają poprosić wychowawców o zapytanie dzieci, jakie są ich propozycje.  

9. Mundurki: pokaz prototypów nowych modeli mundurków - dwie różne bluzy. 

Kwestia sukienki: propozycja 3 prototypów, które szyje firma Argos dla innych 

szkół. Ustalono, że będzie można zakupić 1 i 2 fason sukienek, z założeniem, 

że fason 1 ma być z niższej gramatury niż proponowana, ceny sukienek 90-

98 zł. Zastępca Przewodniczącej p. Katarzyna Czerniewicz zadeklarowała, że 

wszystkie szczegóły ustali z dostawcą mundurków. 



Przewodnicząca zadeklarowała, że przekaże jako ogłoszenie na Librusie 

wszystkie informacje o nowych mundurkach, włącznie z cenami, gdy będą już 

przekazane przez firmę Argos. 

 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

1. wniosek o dofinansowanie z funduszu RR konkursu adwentowego w języku 

angielskim został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosy za: 23 przeciw: 0 

wstrzymało się: 0), przy zachowaniu quorum większością głosów, co 

potwierdza podjęta Uchwała nr 10. 

2. wniosek o dofinansowanie z funduszu RR konkursu w świetlicy na wiosnę 

został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosy za: 23 przeciw: 0 

wstrzymało się: 0), przy zachowaniu quorum większością głosów, co 

potwierdza podjęta Uchwała nr 11 

3. wniosek o dofinansowanie z funduszu RR zabawy karnawałowej dla uczniów 

został pozytywnie zaopiniowany przez RR  (głosy za: 23 przeciw: 0 

wstrzymało się: 0), przy zachowaniu quorum większością głosów, co 

potwierdza podjęta Uchwała nr 12 

4. wniosek o zamknięcie dodatkowego rachunku bankowego, został pozytywnie 

zaopiniowany przez RR, głosy za: 23 przeciw: 0 wstrzymało się: 0), przy 

zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza podjęta Uchwała nr 

13. 

 

Informacja dotycząca poprzedniego zebrania w dniu 20.11.2024: 

 w zebraniu uczestniczył dyrektor Jarosław Krajewski i wicedyrektor Monika 

Jabłuszewska 

 sekretarz Rady Rodziców Agnieszka Hordy zrezygnowała z pełnionej funkcji  

 dokonano wyboru nowych członków zarządu Rady Rodziców (Uchwała nr 

14): 

o Zastępca – Katarzyna Czerniewicz 

o Sekretarz – Joanna Baehr Łuczak 

 

 

Kolejne zebranie Rady Rodziców odbędzie się 4 lutego 2025 r. o godz. 18.30 w 

szkole przy ul. Poziomkowej. 

 

sekretarz Rady Rodziców      przewodnicząca Rady Rodziców 

 

 

Joanna Baehr Łuczak       Bernadeta Kosmowska 

 



 

 

Uchwała Nr 10/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 10 grudnia 2024 r.  

w sprawie: sfinansowania z funduszu Rady Rodziców Konkursu Adwentowego  

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała dofinansowanie z funduszu Rady 

Rodziców konkursu adwentowego w języku angielskim. 

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Uchwała Nr 11/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 10 grudnia 2024 r.  

w sprawie: sfinansowania z funduszu Rady Rodziców Konkursu marcowego w 

świetlicy. 

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała dofinansowanie z funduszu Rady 

Rodziców konkursu w świetlicy odbywającego się wiosną.  

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Uchwała Nr 12/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 10 grudnia 2024 r.  

w sprawie: sfinansowania z funduszu Rady Rodziców zabawy karnawałowej dla 

uczniów. 

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała dofinansowanie z funduszu Rady 

Rodziców zabawy karnawałowej dla uczniów. 

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Uchwała Nr 13/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 10 grudnia 2024 r.  

w sprawie: zamknięcia pomocniczego konta bankowego Rady Rodziców. 

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała zamknięcie pomocniczego konta 

bankowego Rady Rodziców. 

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uchwała Nr 14/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 10 grudnia 2024 r.  

w sprawie: wyboru dwóch członków zarządu Rady Rodziców.. 

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców jednogłośnie wybrała dwóch członków zarządu: 

o Zastępca – Katarzyna Czerniewicz 

o Sekretarz – Joanna Baehr Łuczak 

 

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 


